

《单词百科:macroeconomic是什么意思?macroeconomic怎么发音?macroeconomic的解释和用法》

英语单词macroeconomic是什么意思?macroeconomic怎么读?macroeconomic怎么发音?简答网为您整理了macroeconomic的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



macroeconomic怎么读

macroeconomic的读音:[mækr i:k 'n m k]

macroeconomic的意思

1、adj.宏观经济的;

macroeconomic的双语例句

1、Guosen Securities senior macroeconomic analyst Lin Song Li said.

国信证券资深宏观分析师林松立说.

2、 This may sound like buck-passing by the world's main international macroeconomic organisation.

这听起来好像是世界上主要的宏观经济国际组织在推托责任.

3、 Compiling, updating and reviewing statistical data in commodities balance sheets, macroeconomic monitoring.

收集, 更新以及评审商品平衡表和宏观经济监测.

4、 The bank also collects and disseminates information on macroeconomic topics and international monetary affairs.

银行还收集和传播关于宏观经济论题和国际货币事务方面的信息.

5、 The microeconomic and macroeconomic fluctuations might effect the loan.

微观和宏观经济的波动也许会影响贷款的归还.

6、 The subject can be spilt in the usual way into macroeconomic and microeconomic topics.

这一学科通常可分为宏观经济和微观经济两大课题.

7、 But despite all this turmoil, it has found some macroeconomic steel.

但是尽管有这些骚乱, 巴基斯坦宏观经济却收获了稳定.

8、 From the traditional economic theory, the capital markets and macroeconomic are good.

从传统经济理论上看, 这对资本市场乃至宏观经济都是利好.

9、 May macroeconomic data of interest rate also squarely face what reason?

直面五月宏观数据加息还需要什么理由?

10、 We will continue to strengthen and improve macroeconomic regulation.

坚持加强和改善宏观调控.

11、 Among the four objectives of macroeconomic control, land control has bright prospect.

在宏观调控的四大目标中, 土地调控大有可为.

12、 Improve the modern market system and tighten and improve macroeconomic control.

(五)健全现代市场体系,加强和完善宏观调控.

13、 Exchange rate problem always as a hot topic in the macroeconomic field.

有关汇率的研究问题一直是宏观经济领域的热点问题.

14、 The macroeconomic forces that drove the capital flows were hard to reverse.

推动资本流动的宏观力量难以逆转.

15、 But macroeconomic fundamentals are much healthier in East Asia these days.

但是东亚的宏观经济状况现在要健康得多.

以上是简答网为您整理的macroeconomic怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于macroeconomic的用法、macroeconomic的释义、macroeconomic的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/macroeconomic>